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Till socialnämndens ordförande 
 
 
  
 
 
Barnkonventionen är tydlig med att all form av våld mot barn är förbjudet och att barn ska 
skyddas i allra högsta grad från att utsättas för våld. Sverige var första land i världen att 
lagstifta mot aga (1979).  
 
Tusentals barn i Sverige utsätts varje år våld, inte sällan av förälder eller annan 
omsorgsperson. Mörkertalet bedöms också vara stort. Samtidigt visar en studie från 2018 
att hela 44 procent av alla tillfrågade barn någon gång hade blivit utsatt för våld. Det är en 
anmärkningsvärt hög siffra.  
 
Sverigedemokraterna har sedan partiet fick representation i utskottet från start haft en 
tydlig inställning att brott mot barn ska polisanmälas. Det handlar om ytterst om samhällets 
trovärdighet att göra vad man kan för att motverka brott och se de mest utsatta i vårt 
samhälle, våra barn och unga. 
 
 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till socialnämndens 
ordförande: 
 
Avser Socialdemokraterna att driva på i fråga om polisanmälningar mot brott mot barn lika 
hårt som Sverigedemokraterna?  
 
Avser ordföranden arbeta för att avsätta tillräckliga resurser för arbetet med barn i 
polisanmälningsärenden? 
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